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“We moeten af van het hoger en lager denken”. De inmiddels één jaar “oude” Minister van  Onderwijs 

was duidelijk in zijn toespraak bij de opening van dit academisch jaar van de Universiteit Maastricht1. “Met 

waardering voor de volle breedte  aan opleidingen, van praktisch tot theoretisch, van MBO tot PhD. Alle 

van even grote maatschappelijke waarde en waardering”, aldus Dijkgraaf. En dat is broodnodig. De 

maatschappelijke hordeloop levert studenten mentale stress op en draagt bij aan tweedeling. Terwijl we 

iedereen op een krimpende arbeidsmarkt bijzonder hard nodig hebben. Zeker in het vormgeven van de 

transities waar we ook in Maastricht hard aan werken.  

 

In verschillende Nederlandse steden wordt er uitvoering gegeven aan deze ambitie. Lokaal  kunnen we 

hier namelijk ook aan bijdragen. Door het integreren van introductieweken of bijvoorbeeld door het 

inclusief maken van studentenkortingen.   

 

D66, PvdA en Volt zijn samen benieuwd waar Maastricht als diverse studentenstad staat in het vormgeven  

van deze ambitie. Wij stellen uw college daarom de volgende vragen:  

 

1. Is uw college het met ons eens dat we dit jaar een gezamenlijke introductieweek voor  MBO, HBO 

en WO studenten moeten realiseren? Zo ja, wat gaat u doen om dit te bevorderen bij de 

organisaties die hierop toezien? 

2. Op welke wijze worden Hogeschool Zuyd en het Vista College betrokken bij de organisatie  van de 

INKOM 2023?  

                                                
1 https://www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2022/09/05/gelijke waardering-voor-alle-studenten-en-
alle-opleidingen 



 

3. Welke studentenkortingen lopen MBO en HBO studenten op dit moment mis, specifiek  

studentenkortingen die in onze stad worden afgegeven door instellingen die door de overheid 

gesubsidieerd worden?  

4. Welke rol kan de gemeente volgens uw college spelen in het aanmoedigen van  

studentenkortingen voor alle, dus ook MBO, studenten onder Maastrichtse organisaties en  

instellingen?  

5. Heeft uw college naast een coördinerend portefeuillehouder Maastricht University ook een  

coördinerend portefeuillehouder Hogeschool Zuyd en een coördinerend portefeuillehouder Vista 

College?  

6. Beschikt uw college over een integrale overlegstructuur tussen de gemeente, het Vista  College, 

Hogeschool Zuyd en Universiteit Maastricht? Zo nee, is uw college het met ons eens dat een 

dergelijke overlegtafel bij kan dragen aan het verder integraal oppakken van student  

gerelateerde vraagstukken, indachtig de evidente verschillen tussen deze  groepen studenten, 

zoals o.a. huisvesting, financiering en arbeidsmarktbeleid?  

7. Op welke wijze speelt het programma Studentenstad een rol in het gelijk waarderen van  alle 

Maastrichtse studenten? Welke visie heeft uw college op de (nog) huidige hiërarchie in  

vervolgonderwijs en de effecten hiervan op Maastrichtse studenten?  

8. Zijn de middelen gekoppeld aan het programma Studentenstad toereikend gelet op een 

noodzakelijke verbreding van opgaven?  

 

We zien uit naar uw antwoord binnen de daarvoor gestelde termijn.  

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Thomas Gardien  Jules Claessens  &  Mart den Heijer 

    Maren Slangen 

D66 Maastricht   PvdA Maastricht  Volt Maastricht 

 

 


